

東華三院越齡開幕典禮

Opening Ceremony of TWGHs Engage

17/02

王賢誌主席（左五）聯同社會福利署助理署長（安老服務）陳德義先生（左六）、東區區議會副主席趙資強, BBS（右五）、董事局成員及各嘉賓主持本院首間年輕長者中心的開幕典禮。

Mr. Vinci WONG (left 5), the Chairman, Mr. TAN Tick Yee (left 6), Assistant Director (Elderly) of the Social Welfare Department, Mr. CHIU Chi Keung, BBS (right 5), Vice Chairman of the Eastern District Council, Board Members and guests officiated at the Opening Ceremony of TWGHs first service centre for the young old.



- 王賢誌主席很欣賞年輕長者製作的Q版卡通畫，並與年輕長者無伴奏樂隊Upbeat合唱。
Mr. Vinci WONG, the Chairman, appreciated cartoon painting made by the young old, and sang with young old A cappella singing group, Upbeat.

17/02

東華三院膳東軒開幕典禮

Opening Ceremony of TWGHs Yiu Tung Community Kitchen



王賢誌主席、社會福利署助理署長（安老服務）陳德義先生、善長陳進歡先生（右六）、東區區議會副主席趙資強, BBS及房屋署高級房屋事務經理（港島及離島一）陳惠蓮女士（右五）、董事局成員及嘉賓一同慶祝膳東軒的開幕，希望為區內有需要長者，提供健康及價格便宜的午餐及晚餐，以紓緩他們的經濟壓力。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, Mr. TAN Tick Yee, Assistant Director (Elderly) of the Social Welfare Department, Mr. Andy Chan (right 6), Donor, Mr. CHIU Chi Keung, BBS, Vice Chairman of the Eastern District Council and Ms. CHAN Wai Lin, Rose (right 5), Senior Housing Manager (Hong Kong Island & Islands 1), Housing Department, Board Members and guests celebrated the opening of TWGHs Yiu Tung Community Kitchen, which aims to provide healthy and affordable lunches and dinners for elders in need to relieve their financial stress.

18/02 ★

東華三院馬錦燦紀念小學 「馮黃鳳亭紀念操場」命名典禮

Naming Ceremony of Mrs Fung Wong Fung Ting Memorial Playground of TWGHs Ma Kam Chan Memorial Primary School



主席兼名譽校監王賢誌先生聯同教育局總學校發展主任（北區）林崇潔女士（右七），與捐款人代表馮鎮聰先生（右六）及董事局成員一同主持命名典禮。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Honorary Supervisor, Ms. LAM Sung Kit, Tracy (right 7), Chief School Development Officer (North District), Education Bureau, Mr. FUNG Chun Chung (right 6), the representative of the donor and Board Members officiated at the Naming Ceremony.



東華三院何藍瓊嬰幼稚園新校巴啟動禮

Kick-Off Ceremony of New School Bus for TWGHs Lucina Laam Ho Kindergarten

18/02 ★



主席兼校監王賢誌先生向捐款人代表何超鳳女士（右二）及乙未年主席何超羗，BBS（右三）致送紀念品，感謝何鴻樂博士大紫荊勳賢，GBS及夫人何藍瓊瓊女士捐贈一輛新校巴予幼稚園。

Mr. Vinci WONG, the Chairman cum Supervisor, presented a souvenir to donor representatives Ms. Daisy HO (right 2), and Ms. Maisy HO, BBS (right 3), Chairman 2015/2016, to express his gratitude to Dr. the Hon. HO Hung Sun, Stanley, GBM, GBS and Mrs. Lucina LAAM HO for donating a new school bus to the Kindergarten.



東華三院春節團拜

TWGHs Spring Reception

19/02



東華三院2018/2019年度周年會員大會及 東華三院歷屆總理聯誼會第207次聯歡午宴

TWGHs Annual General Meeting 2018/2019 and the 207th Re-Union Luncheon of the Association of Past and Present Directors of TWGHs

東華三院2018/2019 年度周年會員大會

TWGHs Annual General Meeting
2018/2019



東華三院歷屆總理聯誼會第207次聯歡午宴

The 207th Re-Union Luncheon of the Association of Past and Present Directors of TWGHs



烏托邦資產管理有限公司呈獻 • WKK Travel 全力支持： 東華三院誌友共聚慈善音樂會

IPAM Presents • WKK Travel Fully Supports: TWGHs Forever Friends Charity Show

王賢誌主席聯同醫院管理局行政總裁梁栢賢醫生太平紳士，社會福利署署長葉文娟太平紳士、籌委會主席韋浩文副主席、冠名贊助人、全力支持機構代表及各籌委會委員主持揭幕儀式。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, together with Dr. LEUNG Pak Yin, JP, Chief Executive of Hospital Authority, Ms. Carol YIP, JP, Director of Social Welfare, Mr. WAI Ho Man, Herman, Chairman of the Organizing Committee cum Vice-Chairman, representatives of Title Sponsor and Full Supporting Organisation, and the members of the Organising Committee officiated at the Kick-off Ceremony.

★
22/02



多位演藝嘉賓及歌手出席參與，齊心為善舉出力。

Performing guests and singers joined forces to contribute a spectacular performance.





青少年藝術在社區2018/2019 壓軸匯演

Dare to Care! Youth Arts Fiesta 2018/2019 Finale Show

23/02



- 王賢誌主席與社會福利署助理署長(青年及感化服務) 郭李夢儀女士(右六)及董事局成員一同出席藝術節。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, Mrs. KWOK LI Mung Yee, Helen (right 6), Assistant Director (Youth & Corrections) of the Social Welfare Department and Board Members joined the Arts Fiesta.



- 由青年人策展的藝術攤位及手作市集，大受歡迎。
The arts booth and the stalls curated by the young artists successfully attracted the crowds.

23/02

東華三院何玉清教育心理服務中心(沙田)開幕典禮

Opening Ceremony of TWGHs Ho Yuk Ching Educational Psychology Service Centre (Sha Tin)

王賢誌主席聯同董事局成員、高級職員及其他嘉賓一起主持中心的開幕典禮，並期望中心能為有需要的學童提供適切和專業的輔導及支援服務。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, Board Members, senior staff and other guests joined the Opening Ceremony of the Centre. It is anticipated that the Centre could provide appropriate counselling and supportive services for students in need.



26/02

ISO/IEC 27001:2013

資訊保安管理國際標準認證證書頒授儀式

Certificate Presentation Ceremony for Information Security Management System - ISO/IEC 27001:2013

王賢誌主席代表東華三院從英國標準協會首席營運總監林勁先生手上接過 ISO/IEC 27001:2013 資訊保安管理系統證書。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, received on behalf of TWGHs the certificate of the Information Security Management System - ISO/IEC 27001:2013 from Mr. Michael LAM, Chief Operating Officer, Assurance APAC of the British Standards Institution.



26/02

東華醫院植樹儀式

Tree Planting Ceremony of Tung Wah Hospital



去年颱風「山竹」襲港，東華醫院禮堂正門大樹亦被吹襲倒塌。王賢誌主席遂聯同副主席、東華醫院代表及高級職員在同一位置種植新樹，象徵本院服務生生不息。

Given that the big tree at the front door of the Assembly Hall of Tung Wah Hospital was uprooted by Typhoon Mangkhut last year, Mr. Vinci WONG, the Chairman, Vice-Chairmen, representatives of Tung Wah Hospital and senior staff planted a new one at the same location, representing the on-going service of the Group.

東華三院

「The Oasis青年共享空間」開幕禮

Opening Ceremony of TWGHs The Oasis Youth Co-working Space

王賢誌主席與民政事務局局长劉江華太平紳士主持開幕儀式，並與年青創業家進行交流。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, and the Hon. Mr. LAU Kong Wah, JP, Secretary for Home Affairs, officiated at the Opening Ceremony and interacted with the young entrepreneurs.

27/02



東華三院中醫診所(石門)開業參神儀式

Opening Worship Ceremony of TWGHs Chinese Medicine Clinic (Shek Mun)

28/02



東華三院李恩李銻麟父子樂活熙庭開幕典禮

Opening Ceremony of TWGHs Lee Yen & Lee Yuk Lun, BBS, JP, Father & Son Lohas Villa

28/02



- 王賢誌主席聯同社會福利署副署長（服務）林嘉泰太平紳士（前排中）、善長戊戌年顧問暨丁酉年主席李銻麟博士BBS太平紳士（前排左三）及董事局成員參與開幕典禮。

Mr. Vinci WONG, the Chairman, Mr. LAM Ka Tai, JP (front row, centre), Deputy Director of Social Welfare (Services), Dr. LEE Yuk Lun, BBS, JP (front row, left 3), the donor, Member of the Advisory Board 2018/2019 cum Chairman 2017/2018, and Board Members joined the Opening Ceremony.